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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és 
Sportbizottságának 2023. december 12. napján a Szentesi Közös Önkormányzati 
Hivatal Kistanácskozó termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Pásztor Antal 
Kovács János 
Benkő István 
Szakái Sándor 

levezető elnök 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 

Távollétét jelezte: Vidovics Zoltán, a bizottság elnöke 

és a mellékelt jelenléti ív alapján 

Pásztor Antal: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. 
Megállapította, hogy a bizottság 4 fővel van jelen, az ülés határozatképes és 
megnyitotta. 
Vidovics Zoltán távolléte miatt a Bizottság Ügyrendje szerint a levezető elnök Ö lesz, 
viszont maga mellé választani kell másik jegyzőkönyv aláírót. Szakái Sándort 
javasolta. Jegyzőkönyvvezetőnek Vidovicsné Molnár Zsuzsannát kérte fel. 

Szakái Sándor: 
Elfogadta a felkérést. 

Pásztor Antal: 
Kérte, aki egyetért azzal, hogy a jegyzőkönyv másik aláírója Szakái Sándor, a 
jegyzőkönyvvezető Vidovicsné Molnár Zsuzsanna legyen, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta. 

Pásztor Antal: 
Javasolta, hogy az írásban kiadott napirend szerint végezzék munkájukat. 
Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy az írásban kiadott napirend alapján 
végezzék munkájukat, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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25/2023. (XII. 12.) ISB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Az Ifjúsági és Sportbizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1./ A gazdálkodás 2024. évi átmeneti szabályai (3) 
2.1 Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. 2024. évi üzleti terve (6) 
3./ A Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 
4./ Egyebek 

1./A gazdálkodás 2024. évi átmeneti szabályai (3) 

Pásztor Antal: 

Kérdezte Balogh Imre irodavezetőt, van-e szóbeli kiegészítése? 

Balogh Imre: 
Ez az önkormányzati rendelet a Polgármesternek a végleges költségvetés 
elfogadásáig ad felhatalmazást. 
Pásztor Antal: 
Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 
Megállapította, hogy nem volt kérdés, vélemény. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért az Önkormányzat 2024. évi költségvetési 
gazdálkodásról szóló átmeneti rendeletének elfogadásával, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

26/2023. (XII. 12.) ISBB 
Tárgy: A gazdálkodás 2024. évi átmeneti szabályai (3) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta „A gazdálkodás 2024. évi átmeneti szabályai" tárgyú előterjesztést és a 
Képviselő-testületnek az Önkormányzat 2024. évi költségvetési gazdálkodásról szóló 
átmeneti rendeletének elfogadását javasolja. 

2./ Szentes Sport- és Üdülőközpont NKft. 2024. évi üzleti terve (6) 

Pásztor Antal: 
Kérdezte Dr. Kerekes Valériát, a Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. ügyvezetőjét, 
van-e szóbeli kiegészítése? 

Dr. Kerekes Valéria: 
A Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. az előzetes kalkuláció alapján lényeges 
megtakarításra számít a 2024. gazdasági évben, amelynek egyik oka a 
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villamosenergia árcsökkenése. Ez a költségnem 100 millió Ft-tal lesz kevesebb a 2023. 
évhez képest. A minimálbér és a garantált bérminimum emelkedése 40 millió forint 
többletköltséget fog jelenteni. A saját dolgozóikon kívül ezek a folyamatos béremelések 
az összes szolgáltatójuk árát is emeli. A szolgáltatási díjak 80%-kal, az anyagköltségek 
árai 200%-kal emelkedtek meg az elmúlt évek alatt. Ezen változások miatt 
összességében kicsivel több forrást kérnek az Önkormányzattól a Kft. 2023. évi 
költségvetéséhez képest. 
Reményét fejezte ki, hogy a Szentesi Vízilabda Klub és a Szentesi Sport- és 
Üdülőközpont NKft. között normalizálódik a viszony, amelynek árbevétel növelő hatása 
van. 
Marketingben erősítenek jövőre folytatva az idei elkezdett folyamatokat. Példának 
említette a nyugdíjas csoportok fogadását holt időszakban. Ehhez hasonló akciókkal, 
eseményekkel próbálják az árbevételüket növelni. 
Azt tapasztalták a nyári forró napokon, hogy szükséges a parkolók számának növelése 
zöld parkolókkal. Ebben partnerük a Szentes Városellátó NKft. 

Pásztor Antal: 
Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 
A fejlesztési tervek között szerepel a Spray-Park és a hullámkeltő labda. Ezt hogyan 
kell elképzelni? Hogyan működnének? A 12. oldal alján 20 millió forintért WC 
kialakítását tervezik. Valóban szükséges ez a beruházás? A brűg felújítása nem volt 
túl sikeres. Van rá garancia? 
A Szentesi Vízilabda Klub medence használatának kifizetése hol tart? A1-ből kiesett a 
Klub, továbbá a női csapatnak sem sikerül az első hat csapatban maradnia. Ezek 
jelentős TAO kiesést fognak jelenteni a Klub számára és közvetve a Szentesi Sport-
és Üdülőközpont NKft.-nek is. Számolnak-e ezzel? 
Az Üdülőközpont területén lévő kamerákat ki látja? Milyen kár érte a NKft-ét, amiért 
szükségesnek mondható? 

Dr. Kerekes Valéria: 
A hullámkeltő labda az 50 méteres medence sekélyebb részén utólag is beépíthető. A 
mélyvíztől egy terelőpalánkkal kerítik majd le ezt a részt. A labda 30 millió forintba 
kerül. A Spray-Park a kinti szauna és környékének 70-100 m2-es körzetére tervezett, 
5-10 cm vízmélységű, vizes elemekből álló park. Ez utóbbi megvalósítása még 
bizonytalan a magas megvalósítási költség miatt. 
A Szentesi Vízilabda Klub vezetésével szeptembertől próbálják újraírni a meglévő 
vízfelület használati megállapodást. Gémes László klubelnök kétnapos felmondását 
nem fogadta el, így a jelenlegi megállapodás még hatályos. Jelenleg a tételes 
elszámolást várják a klubtól. 
A brűg felújítását a vállalkozó a terv szerint elvégezte, de vannak kisebb felületi hibák, 
melyek javítása nagyon speciális. Az időjárás és az esetleges vendégforgalom kiesés 
miatt nem engedélyezte ezeket a nyári hónapokban. Kb. 2-3 hetes munkáról van szó, 
amelynek elvégzését saját kivitelezésben, saját karbantartóikkal tervezik. 
A kamerákkal kapcsolatban elmondta, hogy a legtöbb fürdő sokkal magasabb szinten 
alkalmazza hozzájuk képest. Szükségességüket alátámassza, hogy a sportoló 
gyerekek heccből sokszor rongálást követnek el, de lopásnál a rendőrségi 
bizonyításnál is elengedhetetlen. A pénztárnál lévő kamera jól látszik, a többinél 30 % 
az esélye annak, hogy sikerül felvenni az esetleges rongálást, lopást. A komplexum 
más területeire is szükségesnek tartja további kamerák kihelyezését. Jogszabály 
szabályozza azt, hogy ki jogosult a kamera felvételeket megnézni. Az NKft. 
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ügyvezetője, a műszaki vezető és a gazdasági vezető jogosult erre. Bizonyos 
esetekben a rendőrség hozzájárulásával nézhetők meg a felvételek. 

Pásztor Antal: 
A nyári meleg napokon valóban kezelhetetlen volt a Széchenyi Ligetben a parkolás. 
Véleménye szerint ennek oka lehet az is, hogy a helybeli lakosok közül is vannak 
sokan, akik nem ismerik a kicsit távolabbi, volt Vízműnél lévő parkolási lehetőséget, a 
más településekről érkezőket pedig a GPS vezeti be a Ligetbe. Más nagy fürdővárosok 
gyakorlatát át tudnák-e venni, miszerint a nagyon forgalmas napokon egy koordináló 
személy irányítsa a parkolást és a hátsó kaput és pénztárt is ki lehetne nyitni, hogy ne 
kelljen akkorát kerülni a fogadóépületbe és a nagy tömeg eloszoljon a két bejárat 
között. 

Dr. Kerekes Valéria: 
Az üdülőközpont kialakítása ezt eleve nem teszi lehetővé. Az öltözők elhelyezkedése 
miatt is aggályos ennek a kivitelezése és a létszám miatt sem tudja megoldani. 

Pásztor Antal: 
Megállapította, hogy nem volt más kérdés, vélemény. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a határozati javaslat elfogadásával, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

27/2023. (XII. 12.) ISB 
Tárgy: Szentes Sport- és Üdülőközpont NKft 2024. évi üzleti terve (6) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta a „Szentes Sport- és Üdülőközpont NKft 2024. évi üzleti terve" tárgyú 
előterjesztést és a Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását javasolja. 

3.1 A Bizottság 2024. évi munkaterve 

Pásztor Antal: 
Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 
Megállapította, hogy nem volt kérdés, vélemény. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a határozati javaslat elfogadásával, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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28/2023. (XII. 12.) ISB 
Tárgy: A Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta "A Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása" tárgyú 
előterjesztést. 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága 
elfogadja a határozat mellékletét képező 2024. évi munkatervet. 

A határozatról értesítést kap: 
1./ A Bizottság tagjai 
2./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzői Irodája 
3./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Polgármesteri Irodája 

3.1 Egyebek 

Kovács János: 
A Honvéd Rákóczi SE a sportcsarnok leégéséig minden évben megszervezte a 
Karácsonyi Focitornát, amelyre Szentes Város Önkormányzata is meghívást kapott. 
Három évvel ezelőtt az önkormányzat csapata megnyerte ezt a tornát. Idén 
Csongrádon tudták megszervezni ezt a sporteseményt, ahol egy csapattal 
megmérettette magát Szentes Város Önkormányzatának csapata. 10 csapatból a 2. 
helyen végeztek. Köszönte a csapat tagjainak a részvételt. E szép eredmény mellett 
elhozták a gólkirály és a legjobb kapus címeket is. 

Pásztor Antal: 
Más bejelentés nem lévén megköszönte a részvételt és az ülést 14.35 órakor bezárta. 

K.m.f. 

levezetőelnök bizottsági tag 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Ifjúsági és Sportbizottságától 

MEGHÍVÓ 
Az Ifjúsági és Sportbizottság soros ülését 

2023. december 12-én (kedden) 14.00 órára 

a Városháza Kistanácskozó termébe összehívom. 

Javasolt napirendi pontok: 
1./ A gazdálkodás 2024. évi átmeneti szabályai (3) 
2.1 Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. 2024. évi üzleti terve (6) 
3./ Bizottsági előterjesztés: A Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 
4./ Egyebek 

Kérem, hogy a bizottsági ülésen megjelenni szíveskedjék. 

Szentes, 2023. december 8. 

Vidovics Zoltán sk. 
Ifjúsági és Sportbizottság elnöke 

Kapják: 
1./ A bizottság tagjai 
2.1 Szabó Zoltán Ferenc polgármester 
3./ Kiss Csaba István alpolgármester 
4./ Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 
5./ Dr. Danyi Katalin aljegyző 
6./ Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 
ÍJ Balogh Imre Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
8./ Rakk László Sportközpont igazgatója 
9./ Dr. Kerekes Valéria Szentesi Sport,- és Üdülőközpont Nkft. ügyvezetője 
10./ Városi Diáksport Bizottság delegáltja 

A kiadmány hiteléül: 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna sk. 
leíró 





JELENLETIIV 
az Ifjúsági és Sportbizottság 2023. december 12. 14.00 órakor megtartott soron következő 

ülésén megjelentekről 

A Bizottság tagjai: 

Vidovics Zoltán elnök 

Pásztor Antal 

Kovács János 

Benkő István 

Szakái Sándor 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 

Dr. Danyi Katalin aljegyző !>>.... 

Balogh Imre Számviteli és tervezési irodavezető 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői irodavezető 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna .h..:\(....0^. 
közművelődési, civil, ifjúsági és esélyegyenlőségi referens, jegyzőkönyvvezető 

Borbás Edit, Szentes DSB 

Dr. Kerekes Valéria, Szentesi Sport,- és Üdülőközpont 
Nkft. ügyvezetője 

Rakk László, Sportközpont igazgatója 

Vida-Szűcs Istvánné, SZIGSZ intézményvezető 





Szen tes i Közös Ö n k o r m á n y z a t i H i v a t a l 

P o l g á r m e s t e r i I r o d a 

121 6600 Szentes, Kossuth tér 6. 
8 63/510-301 ás titkarsag@szentes.hu 

Ikt sz.: SZ/477/2023 
Témafelelős: Kovács Zsuzsa 

Tárgy: A Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 
Mell.: Munkaterv-tervezet 

Szentes Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete 
Ifjúsági és Sportbizottsága 
Szentes 

Tisztelt Ifjúsági és Sportbizottság! 

Szentes Város Önkormányzata Bizottságai minden év decemberében fogadják el a következő évre vonatkozó 
munkatervet. Az Ifjúsági és Sportbizottság 2024. évi munkaterv tervezetét az előterjesztés melléklete képezi. 

Kérem a Tisztelt Bizottságot, szíveskedjenek az előterjesztést megtárgyalni és az alábbi határozati javaslatot 
elfogadni. 

/2023. ( XII.12.) ISB 
Tárgy: A Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Iflúsági és Sportbizottsága megtárgyalta „A Bizottság 
2024. évi munkatervének elfogadása" tárgyú előterjesztést. 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ifjúsági és Sportbizottsága elfogadja a határozat 
mellékletét képező 2024. évi munkatervet. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1. A Bizottság tagjai 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzői Irodája 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Polgármesteri Irodája 

Szentes, 2023. november 22. 

HATÁROZATI JAVASLAT 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona 
jegyző megbízásából 

! / 

Levélcím: 6601 Szentes Pf:58 

mailto:titkarsag@szentes.hu


Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottságának 
2024. évi munkaterve 

Január 
Kt. anyagok megtárgyalása 

Február 
Kt. anyagok megtárgyalása 
Sportolói ünnepséghez kapcsolódó eredmények megvitatása 

Március 
Kt. anyagok megtárgyalása 
Szentes Város Iíjúsági Koncepciójának felülvizsgálata és 2024. évi Cselekvési Tervének jóváhagyása 
Sportegyesületek 2024. évi sporttámogatása 
Sportegyesületek 2024. évi létesítményhasználat támogatása 

Április 
Kt. anyagok megtárgyalása 

Május 
Kt. anyagok megtárgyalása 

Június 
Kt. anyagok megtárgyalása 

Július - Augusztus 
Tanácskozási szünet 

Szeptember 
Kt. anyagok megtárgyalása 

Október 
Kt. anyagok megtárgyalása 

November 
- Kt. anyagok megtárgyalása 

December 
Kt. anyagok megtárgyalása 
A Bizottság 2025. évi munkatervének elfogadása 
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Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal 


